
 

Dětské oddělení 

 

Dobrý den, nezbývá mi nic jiného než znovu poděkovat za syna Lukáška. Děkuji paní primářce 

Holubové a ostatním doktorům dětského oddělení za včasnou diagnostiku nemoci, sestřičkám z JIP a 

dětského oddělení za vzornou péči a všem za super přístup. Byli jsme v nemocnici 12 dní a nemám si 

na co stěžovat. Jenom doufám, že i přesto, že jsem s péčí spokojená, se tam jen tak neukážeme. 
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